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 سیدداوود سیدعباسی
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

  واکنش رسانه اروپایی  
به برد والیبال ایران 

ایسنا: تیم ملی والیبال ایران در رقابت های 
قهرمانی جهان موفق شد والیبال آرژانتین را با 
نتیجه ۳ بر ۲ شکست دهد. تیم ملی والیبال 
توانست آرژانتین را در یک بازی بسیار نفس گیر 
با نتیجه ۳ بر ۲ شکست دهد. رسانه اروپایی 
وردآف والی در خصوص این رقابت نوشت: 
آرژانتین ۵۲ خطا مرتکب شد و در یک نبرد 
میخکوب کننده، به ایران باخت. این رسانه 
اروپایی ادامه داد: آرژانتین به عنوان دارنده مدال 
برنز المپیک توکیو در بیستمین دوره مسابقات 
قهرمانی جهان که در لهستان و اسلوونی برگزار 
می شود، خوب بازی نکرد. این موضوع در حالی 
است که ایران توانست عملکرد خوبی را از خود 
به نمایش بگذارد. والیبال ایران در این بازی از 
خطاهای آرژانتین استفاده کرد. وردآف والی 
اعلام کرد: آرژانتین ۵۲ خطای مرتکب شد؛ 
در مقایسه با ۳۸ خطای ایران. میلاد عبادی پور 
برای ایران ۲۱ امتیاز کسب کرد و بهترین بازیکن 
ایران نام گرفت. بازی های تیم ملی والیبال ایران 
در مرحله مقدماتی این دوره از مسابقات در شهر 

لیوبلیانا اسلوونی )به وقت ایران(: 
۲۰؛  7 شهریور ساعت    دوشنبه، 

 ایران – مصر
  چهارشنبه، 9 شهریور ساعت ۲۰؛ 

ایران – هلند 

امیرحسین اصلانیان،  مهاجم سال های نه 
چندان دور پرسپولیس در خصوص وضعیت 
شاگردان گل محمدی و سایر تیم ها صحبت 
کرد. وی اعتقاد دارد: بعداز ۳ هفته تنور 
رقابت های لیگ برتر داغ شد و از حالا نمی توان 
گفت چه تیمی شانس بیشتری برای قهرمانی 

دارد. 
  نظرتان درباره پیروزی پرسپولیس 

مقابل آلومینیوم چیست؟
 بازی خیلی کیفیت نداشت و دیدار آنچنان 
زیبایی را از هر دو تیم ندیدیم. هرکدام از 
تیم ها موقعیت زیادی نداشتند و فرصت های 
گلزنی هم از ۲ تا هم بیشتر نبود. خوشبختانه 
پرسپولیس بازی را در نیمه دوم در اختیار 
گرفت و ۳ امتیاز را از آن خود کرد. متاسفانه 
بازیکنان میانی پرسپولیس در بازی سازی 
و خلق موقعیت گل ناامیدکننده هستند؛ 
البته باید ۳ هفته دیگر با هافبک های طراح 
پرسپولیس زمان بدهیم تا برای مهاجمان 

فرصت گل بسازند. 
  سایر بازی های هفته سوم را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
بعداز ۳ هفته تنور رقابت های لیگ برتر داغ 
شد و از حالا نمی توان که گفت چه تیمی بیشتر 
برای قهرمانی شانس دارد. از طرفی تیم های 
دیگر به خصوص سپاهانِ صدرجدولی مقابل 
گل گهر سیرجان به تساوی دست یافت و 
امتیاز از دست داد، اما کیفیت فوتبال سپاهان 
کاملا مشهود است و مقابل گل گهر هم عالی 
بازی کرد. اگر بازیکنان سپاهان در ضدحملات 
دقت می کردند با ۴ گل اختلاف به برتری 

می رسیدند. 
  کیفیت بازی »لوکادیا« چگونه بود؟

استفاده نشد!  این دیدار  از عبدی در 
»لوکادیا« اصلا از لحاظ جسمانی آماده نیست. 
تا این بازیکن خارجی و سرشناس به شرایط 
بدنی ایده آل خودش برسد، حداقل به ۳ تا 
۴ هفته زمان نیاز دارد. مهدی عبدی کیفیت 
خودش را به کادرفنی نشان داده است و احتمالا 
یحیی گل محمدی صلاحدیده است که به 
بازیکن خارجی اش بازی بدهد تا شاید مانند 
مهدی قائدی در اولین بازی خودش، تاثیرگذار 

باشد. 
  پرسپولیس در ۳ بازی انجام شده، 

گلی دریافت نکرده است!
خط دفاعی پرسپولیس هنوز در این سه 
دیدار نخست لیگ برتر محک جدی نخورده، 
چون اتفاق خاصی روی دروازه اش نیفتاده 
است. بازی پرسپولیس با تیم های هجومی 
خوب مانند سپاهان، گل گهر و استقلال نشان 
می دهد که دفاع پرسپولیس تحت فشار چقدر 

کیفیت دارد. 

خارج ازمستطیل سبز

 امیرحسین اصلانیان: 
 بعداز 3 هفته 

 تنور رقابت های لیگ 
داغ شد

خبــــــر
 ستایش فیفا   از ایران 

بابت حضور بانوان در ورزشگاه 
فدراسیون جهانی فوتبال تصمیم ایران برای 
حضور بانوان در ورزشگاه آزادی را ستود. پایگاه 
خبری دویچه وله آلمان در گزارشی به انعکاس 
حضور بانوان در ورزشگاه آزادی برای تماشای 
بازی پنجشنبه هفته گذشته تیم های فوتبال 
استقلال و مس کرمان پرداخته و موضع فیفا 
درباره این اتفاق را بازتاب داده است. دویچه وله 
نوشت: »فیفا از حضور بانوان هوادار در استادیوم 
تمجید کرد. فیفا از شنیدن این خبر که تعدادی 
از بانوان هوادار در تهران اجازه حضور در 
ورزشگاه برای تماشای یکی از بازی های لیگ 
را پیدا کردند خوشنود است و تصمیم مقامات 
دولتی و فوتبال ایران برای قدم برداشتن در این 

مسیر درست را ستایش می کند.«

برتری کیفی لیگ  جاری 

                    جایگاه 
گل نزدن آزمون باعث شد تا سیوان، سرمربی 
لورکوزن در بازی ماینتس »سردار« را کنار بگذارد. 
جایگاه وی در بایرلورکوزن به خطر افتاده؛ نشریه 
»گاردین« خبر داد هادسون.اودوی به بایرلورکوزن 

نزدیک شده است.  

                سرنوشت
 نشریه »الوطن« قطر خبر داد رافینیا آلکانترا 
مهاجم برزیلی سابق بارسلونا و بایرن مونیخ هنوز 
پاسخ پیشنهاد باشگاه العربی نداده است. سرنوشت 
محمدی مهاجم ایرانی در العربی به تصمیم مهاجم 

سابق بارسلونا گره خورد.

                              هدیه
مهدی حسن ابراهیمی، دروازه بان ایرانی 
شاغل در فوتبال قطر، در ملاقات با علی دایی 
توپ رسمی مسابقات جام جهانی را به وی اهدا 
کرد. وی اصالتا بوشهری است که از کودکی راهی 

قطر شده است.

ت
شــ

س نو
عک

 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: هافبک تیم فوتبال گل گهرسیرجان مدعی شد 
که قضاوت داور دیدار با سپاهان به ضرر شاگردان قلعه نویی 
بود. علیرضا علیزاده درباره دیدار گل گهرسیرجان مقابل 
سپاهان که به تساوی -۲ ۲ انجامید، اظهارداشت: این بازی 
یکی از بهترین بازی های چند سال اخیر لیگ برتر بود؛ یک 
دیدار کلاسیک و هیجان انگیز که خیلی ها از تماشای آن لذت 
بردند. هر دو تیم فرصت های زیادی در این بازی داشتند. 
به نظرم داور یک یا دو پنالتی برای گل گهر نگرفت و در این 
مورد ضرر کردیم. وی در بخش دیگری از اظهاراتش تصریح 
کرد: ما برای پیروزی به میدان آمدیم، اما تمرکزمان در نیمه 
اول پس از دریافت گل به هم ریخت و گل دوم سپاهان نیز 
کارمان را سخت تر کرد. با این حال هرگز برای جبران نتیجه 
ناامید نشدیم و خدا را شکر تدابیر کادرفنی و زحمات بازیکنان 
نتیجه داد. نباید فراموش کنیم که سپاهان تیمی قدرتمند 
است و جزو مدعیان اصلی قهرمانی محسوب می شود. هافبک 
گل گهر سیرجان راجع به درخشش میلاد زکی پور، همبازی 
سابقش با پیراهن سپاهان ادامه داد: میلاد جلوی ما انگیزه 
داشت و حتی سرمربی سپاهان هم به این موضوع اشاره کرد. 
زکی پور وقتی در گل  گهر بود، گل نمی زد و دو سال در تیم 
ما کاشته ها را بیرون زد! البته این را به شوخی گفتم و برای 
میلاد آرزوی موفقیت می کنم. جالب اینجاست که زکی پور در 
جریان مسابقه، از ما بابت بازی خوبی که انجام داد و گل هایی 
که زد، عذرخواهی کرد. علیزاده در مورد گلی که در دقایق 
پایانی به ثمر رساند، عنوان کرد: همه بچه ها زحمت کشیدند 
و کار خاصی انجام ندادم. امیدوارم در بازی های بعدی هم به 

گل گهر کمک کنم. 

  سرمربی توپچی های لندن از برد مهم تیمش در دیدار 
برابر فولام و حفظ صدرنشینی ابراز خوشحالی کرد. آرسنال 
در استادیوم امارات میزبان فولام بود که در پایان با حساب 
۲ بر یک  از سد همشهری خود گذشت و صدرنشینی خود 
را در لیگ برتر ادامه داد. مایکل .آرتتا بعداز برتری برابر 
فولام و رسیدن به ۴ برد از ۴ بازی در شروع فصل بیان 
داشت: خوشحال تر از هفته گذشته هستم، فکر می کنم 
عملکرد تیم عالی بود. از ابتدا تا انتها تسلط کامل بر بازی 
داشتیم و موقعیت های زیادی ایجاد کردیم، شوت های 
زیادی به سمت دروازه حریف زدیم و شایسته برد بودیم. 
یک مسابقه فوتبال خوب و هیجان انگیز از هر دو تیم را 
در این دیدار شاهد بودیم. در کل خوشحالیم چون به 
نتیجه ای که می خواستیم رسیدیم و ۳ امتیاز را به دست 
آوردیم. هفته پیش برد پرگلی داشتیم ولی اینکه ابتدا گل 
بخوریم و در ادامه شخصیت خودمان را نشان دهیم و به 
بازی برگردیم ارزشمندتر است و من را بیشتر خوشحال 
می کند.  این برد آرسنال را در صدرجدول نگه می دارد. 
حالا این تیم باید برابر استون ویلا قرار گیرد و در صورت برد 
در این دیدار خانگی می تواند روند ۱۰۰ 
درصدی خود را ادامه دهد. در این 
هفته منچسترسیتی، چلسی، آرسنال 
برنده  توانستند  همگی  یونایتد  و 
شوند. آرسنال مجموعا ۷۷ میلیون 
پوند برای دو بازیکن منچسترسیتی 
گابریل ژسوس و الکساندر زینچنکو 
هزینه کرد و امیدوار است بعداز 
مدت ها بتواند در بین چهار تیم 
نخست قرار گیرد و سهمیه 
لیگ قهرمانان را کسب 
کند. این تیم فصل 
لیگ  سهمیه  قبل 
اروپا را کسب کرد تا 
در کنار یونایتد در این 

رقابت ها حضور داشته باشد.

 بیــن المــلل

 با برگزاری انتخابات مشخص شد: 

خسروی وفا، رئیس جدید کمیته ملی المپیک 

علی کفاشیان درباره اینکه آیا وزارت ورزش وجوانان در 
دوره ریاست او هم در فدراسیون فوتبال توصیه ای برای 
انتخاب سرمربی داشت، اظهارداشت: این موضوع در زمان 
ما هم بود. وزارت ورزش یا برخی مسئولان بالاسری همیشه 
دخالت هایی در رابطه با مربیان می کنند، زیرا خواسته مردم و 
رسانه ها به آنها منعکس می شود. مثلا یکی از روسای سازمان 
تربیت بدنی می گفت: »یک مربی را بیاورید که در جام جهانی 
قبلی بوده و تیم قوی در اختیار داشته است.« وی افزود: فرد 

دیگری می گفت: »مربی ایرانی خوبی بگذارید.« این مسائل 
در سطح دستوری است اما برخی مواقع اگر به توصیه ها عمل 
نکنیم، حمایت هم نمی کنند و خیلی اذیت می شویم. آخرین 
وزیرورزش در دوره ما توصیه هایی می کرد که به آن عمل 
نمی کردیم که با ما لج کرده بود. نه بودجه می داد و نه ما را در 
وزارت ورزش راه می داد. رئیس اسبق فدراسیون فوتبال تصریح 
کرد: یکسال مرا در وزارت ورزش راه نمی دادند تا در جلسات 
ورزشی بین روسای فدراسیون ها شرکت کنم در حالیکه 

شرکت کردن من در آن مجامع اثری هم نداشت. مثلا آن 
وزیر می گفت: »نایب رئیس خود را عوض کن یا آن فرد را کنار 
بگذار. آن فردی که من می گویم بیاور.« اما می گفتم فدراسیون 
فوتبال اینگونه نیست زیرا هیات رئیسه و مجمع دارم که آنها 
باید رأی بدهند. نمی توانم خودسرانه عمل کنم. وزیر هم لج 
کرده و مسائلی را برای ما ایجاد می کرد. کفاشیان درمورد 
پرونده ویلموتس توضیح داد: ویلموتس سابقه خوبی داشت، 
اما در ایران جواب نداد. باید او را نگه می داشتند تا پرونده به 
اینجا نمی رسید. نایب رئیس اسبق فدراسیون درخصوص اینکه 
آیا اگر جای »تاج« بود تصمیم به تغییر اسکوچیچ می گرفت، 
توضیح داد: اسکوچیچ باید تا جام جهانی بماند، او زحمت 
کشیده و شانسی یا غیرشانسی تیم را به جام جهانی برده است. 

 علی کفاشیان: 

به توصیه ها گوش نمی کردیم، حمایت نمی شدیم 

 مهدی فنونی زاده: 

تیم »ساپینتو« نباید به مساوی هم فکر کند
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال گفت: تیم »ساپینتو« 
می تواند نفت مسجدسلیمان را شکست بدهد و نباید به مساوی 

هم فکر کرد. 
  شرایط استقلال 

مهدی فنونی زاده در مورد شرایط استقلال اظهارداشت: 
استقلال بازی به بازی بهتر شده، مقابل مس کرمان خوب و 
سنجیده بازی کرد. سرمربی تیم حالا توجه بیشتری به بخش 
دفاعی دارد و این مساله ما را آسوده خاطر کرده است. مس کرمان 
هم تیم خوبی بود. روی ضدحملات صاحب موقعیت هایی 
شدند، اما بازیکنان استقلال عملکرد بهتری داشتند. وی افزود: 
در ۲ بازی قبلی تیم رو به جلو بود و توجه زیادی به بخش دفاعی 
نمی شد، ولی در بازی با مس وضعیت و عملکرد خط دفاعی خوب 
شده بود. روزبه چشمی در منطقه خوبی قرار گرفته بود. مدافعان 
کناری هنگام دفاع سرجایشان بر می گشتند، هافبک های کناری 
هم جمع می شدند و به آنها کمک می کردند. این هفته با نفت 
مسجدسلیمان بازی داریم که بد نتیجه نگرفته است. استقلال با 

همین شرایط می تواند این تیم را شکست بدهد و یک درصد هم 
نباید به مساوی فکر کرد.

  توقع هواداران 
وی در مورد اینکه هواداران توقع یک برد با گل های بیشتر 
داشتند، اما استقلال فقط یک گل به ثمر رساند، عنوان کرد: 
»محبی« هنوز جا نیفتاده و اگر به هماهنگی بیشتری با تیم 
برسد، خط حمله توان بیشتری پیدا می کند. مهدی قائدی هم 
هنوز آمادگی خوبی ندارد و در این شرایط عصبی می شود و 
دیدیم که اخطار هم گرفت. او باید به آمادگی لازم برسد. در کل 
استقلال نمایش خوبی داشت، اما مس کرمان خوب دفاع می کرد 
با این حال بازهم توانستیم موقعیت گل بسازیم و در نهایت سه 

امتیاز را به دست بیاوریم.
  اختلاف 

فنونی زاده در مورد اختلاف باشگاه استقلال و صداوسیما بر 
سر حق پخش تلویزیونی تصریح کرد: در خبرها دیدم که درآمد 
زیادی از پخش بازی استقلال و پرسپولیس عاید صداوسیما 

شده است. اگر فقط ۱۰درصد این درآمد را به هرکدام از این 
تیم ها بدهند، فکر می کنم هر تیم ۳ هزارمیلیارد دریافت 
می کند. پخش بازی این دو تیم حداقل دو ساعت برنامه 
تلویزیون را پر می کند. وی گفت: بخشی از این درآمدزایی 
متعلق به ۲ باشگاه است. من نمی گویم فقط به استقلال 
بدهند. به هرکدام از تیم ها ۱۰درصد بدهند. بقیه برای خود 
صداوسیما باشد. بیشتر درآمدشان از همین فوتبال است. 
زمانیکه مسابقات تعطیل است از نظر مالی دچار مشکل 
می شوند. پیشکسوت استقلال با بیان اینکه در این شرایط همه 
باشگاه ها باید کنارهم باشند، اظهارداشت: پرسپولیس باید 
کنار استقلال باشد. این خوب نیست که بگویند با دوربین های 
تلویزیونی مصاحبه نمی کنیم بعد مدیرعامل شان به تلویزیون 
برود و مصاحبه کند. تیم ها باید پشت هم باشند تا به هدف 
برسند. این مانند بازی فوتبال است که اگر زمان دفاع کردن 
بازیکنان تیم تک تک باشند، تیم دچار مشکل می شود. استقلال 
به نفع همه کار می کند. به عنوان مثال تیم پیکان هم می تواند 
تبلیغات بگیرد، درآمد داشته باشد و خرج خودش کند. با 
حمایت هواداران و مردم می توان امیدوار بود که اتفاق خوبی 
برای باشگاه ها بیفتد. اگر باشگاه ها در مورد حق پخش کنارهم 

باشند به حقشان می رسند. 

سال  پنجم
شماره   1357

 بعداز گذشت ۳ هفته تیم ها کم کم به شرایط آرمانی 
خودشان نزدیک می شوند. قطعا در شروع هفته آینده 
بازی های بهتری از قبل خواهیم دید. در هفته سوم چند 
دیدار پرگل بود و این هفته مسابقات جذابی را دیدیم. به نظر 
می رسد بیست ودومین دوره لیگ برتر نسبت به سال قبل 
خیلی بهتر خواهد بود، چون چند تیم هم سطح هستند 
و برای قهرمانی تلاش دارند و این به جذابیت لیگ کمک 
می کند. هیچ تیمی از قبل بازنده نیست و تیمی که ۲ هفته 
خوب نبود، در هفته سوم به پیروزی رسید. استقلال با هدایت 
»ریکاردو ساپینتو« هنوز به شرایط آرمانی نرسیده است و جا 
دارد در بازی های بعدی که شرایط مسابقات سخت تر می شود، 
بازیکنان و ساپینتو توانایی حداکثری خودشان را نشان دهند. 
خط هافبک استقلال هنوز مشکل دارد و به یک هافبک طراح 
نیاز دارد تا با فورواردها ارتباط بیشتری برقرار کند و بتواند 
فرصت های گلزنی بیشتری را ایجاد کنند. پرسپولیس با برد 
مقابل آلومینیوم از استرس خارج و در سومین بازی موفق 
به گلزنی شد. ضمن اینکه در ۳ بازی کلین شیت کرد و گلی 
نخورد. سرخپوشان در خطوط مختلف خوب کار می کنند، 
فرصتی به حریف نمی دهند و مالکیت توپ را در اختیار دارند. 
پرسپولیس این پتانسیل را دارد که هفته به هفته بهتر شود، 
این تیم اگر به روند رو به رشد خود ادامه دهد، شایستگی 
قهرمانی را دارد.  سپاهان با کیفیت فوتبال بازی می کند و 
عملکردش خوب است و در دیدار با گل گهر نیز فوتبال رو به 
جلویی ارائه کرد. سپاهان چند سال است که مدعی قهرمانی 
است و به مرور هرچه به پایان لیگ نزدیک می شویم کارش 
برای گرفتن جام سخت تر می شود. مورایس؛ مربی قابلی 
است و رزومه بسیار خوبی دارد. باز با این شرایط سپاهان تیم 
توانمندی است، اما هنوز چیزی مشخص نیست. اگر تیمی 
بخواهد قهرمان شود باید از ابتدا تا پایان فصل ثبات داشته 
باشد که باید دید در آینده چه چیزی رقم می خورد و آیا ثبات 

خود را برای ادامه لیگ حفظ می کند تا قهرمان شود. 

آرمان ملی: بالاخره انتخابات کمیته ملی المپیک روزگذشته 
برگزار و با پایان دوران »سیدرضا صالحی امیری«، »محمود 
خسروی وفا« برای چهارسال به عنوان رئیس کمیته ملی المپیک 

انتخاب شد. 
  حاشیه در شروع 

پنجاه ویکمین مجمع عمومی )انتخاباتی( کمیته ملی 
المپیک، از ساعت ۱۴ دیروز )یکشنبه( ششم شهریورماه 
۱۴۰۱ در سالن استاد فارسی آکادمی ملی المپیک آغاز شد. 
در آغاز مجمع و پس از قرائت قرآن و سرود جمهوری اسلامی 
ایران، سیدرضا صالحی امیری با عرض خیرمقدم، اظهارداشت: 
از اعضای مجمع که در این مجمع انتخاباتی حضور پیدا کردند، 
تشکر می کنم. برای ورود به بحث نیاز به انجام دو کار است. 
مورد اول انتخاب ۳ نفر از ناظران و سپس توضیح خلاصه روند 
انتخاباتی بر اساس اساسنامه است. سپس محمد علی پور ۳ 
عضو را به عنوان ناظر پیشنهاد داد که این مساله با اعتراض 
علیرضا دبیر همراه بود و به بحث و جدل انجامید. »دبیر« 
در واکنش به پیشنهاد علی پور با لحنی تند گفت: »شما ۴ 
سال بر مسند کار بودید و همه کار کردید، اما امروز قدرت 
دست اعضای مجمع هست. بنشین و اگر رأی آوردی، صحبت 
کن«. مجید شایسته که خواستار زمان برای ارائه توضیحات 
بود با پاسخ منفی صالحی امیری روبه رو شد و به این ترتیب 
»شایسته« تصمیم گرفت که انصراف خود از انتخابات ریاست 

را اعلام کند. 
  نماینده شورای المپیک آسیا 

حیدر فرمان، مدیر اجرایی شورای المپیک آسیا به عنوان 
مهمان حضور داشت. دادگر، رئیس سابق فدراسیون تیراندازی 

هم به عنوان مهمان در جلسه حضور پیدا کرده بود.

  رأی گیری
در پایان پروسه رأی گیری و روند شمارش آرا، نتایج نهایی 
انتخابات رباست کمیته ملی المپیک محمود خسروی وفا ۲۴ 
رأی، مهدی علی نژاد ۲۴ رأی و فضل ا... باقرزاده ۵ رأی کسب 
کردند بدین ترتیب مهدی علی نژاد و محمود خسروی وفا برای 
انتخاب رئیس به دوردوم رفتند. در حالی که انتخابات به دوردوم 
کشیده شده بود خسروی وفا در یک رقابت میلي متری با ۲۸ 
رأی بالاتر از علی نژاد با ۲۷ رأی به عنوان رئیس کمیته ملی 

المپیک انتخاب شد. 
  نماینده کمیسیون ورزشکاران 

بهداد سلیمی به عنوان نماینده کمیسیون ورزشکاران در 
هیات اجرایی کمیته المپیک و با اکثریت آرا انتخاب شد. 

  نواب 
در انتخاب نواب رئیس، اعضا موظف بودند به یک کاندیدای 
زن و یک مرد رأی دهند. مهین فرهادی زاد تنها گزینه زنان 
بود که رأی کامل مجمع را کسب کرد. در بخش انتخاب 
نایب رئیس مردان، فضل ا... باقرزاده، عباس اورسجی، حسن 
رنگرز، کیکاووس سعیدی، مجید کیهانی، غلامرضا نوروزی 
کاندیدا بودند. نوروزی ۱۵، سعیدی ۱۴، باقرزاده ۹، کیهانی ۶، 
رنگرز ۸ و اورسجی ۲ رأی کسب کردند که نوروزی و سعیدی به 
دوردوم رفتند. در دوردوم از ۵۵ رأی، نوروزی ۲۹ و سعیدی ۲۵ 
رأی کسب کردند. ۲ رأی باطله بود. سپس برای انتخاب اعضای 
هیات اجرایی رأی گیری شد که مهدی گودرزی و حمید عزیزی 
به همراه پاکدل، داورزنی، سهرابیان، شعبانی بهار، قارداشی 
به هیات اجرایی راه پیدا کردند. ظرف یک هفته آینده تایید 
انتخابات توسط IOC اعلام خواهد شد. شنبه هفته آینده تودیع و 
معارفه اعضای هیات اجرایی با حضور وزیر ورزش برگزار می شود. 

  صحبت صالحی امیری
سیدرضا صالحی امیری پس از انتخاب خسروی وفا گفت: 
از آقای باقرزاده، شایسته و علی نژاد که با جسارت وارد شدند، 
تشکر می کنم. در حضور نماینده شورای المپیک آسیا انتخابات 
انجام شد و درخواست داریم این پیام را به شورای المپیک منتقل 
کنید که روند دموکراتیک انتخابات، همین انتخابات کمیته ملی 

المپیک ایران بود، برخلاف تبلیغات سویی که انجام شد. 
  صحبت نامزد مستعفی

مجید شایسته به عنوان یکی از کاندیداهای ریاست کمیته 
ملی المپیک پس از بحث با »صالحی امیری« از کاندیداتوری 
خود انصراف داد. عضو سابق هیات اجرایی کمیته ملی المپیک 
در این مورد گفت: به دلیل پایبندی بر اخلاق و اینکه جامعه و 
ملت عزیز بدانند اخلاق همیشه در کشور پابرجاست و نسل 
تختی هنوز در رگ و خون ایرانی باقی است، انصراف دادم. 
شایسته در مورد انتخاب محمود خسروی وفا به عنوان ریاست 
کمیته افزود: انتخاب خوبی است. امیدوارم حاج محمود 
خسروی وفا و تیم جدید موفق باشند و بتوانند روزبه روز به ترقی 

و پیشرفت ورزش کشور کمک کنند.  
  انتقاد دبیر!

علیرضا دبیر پس از انتخابات کمیته ملی المپیک اظهارداشت: 
۲ پیام وجود داشت. یکی در انتخاب رئیس بود که باید تحلیل 
شود. وزارت ورزش، کمیته ملی المپیک و فدراسیون ها 
می فهمند کجا هستند. از من نخواهید که در این مورد حرف 
بزنم، اما این تحلیل دارد و باید گفته شود که بدانند اینطور که 
فکر می کنند، در عمل نیست. وی افزود: نکته دوم؛ همین طور 
که یک نفر از این ۱۲  -۱۱ نفر هیات اجرایی رأی نیاورد، شما 
هم برای خودتان کار کنید ۴سال دیگر رأی نمی آورید. ۴سال 
گله کردم. عدالت، برابری نیست. اسلام می گوید هرکسی 
هرچقدر زحمت می کشد برداشت کند. دبیر گفت: آیا حق 
کشتی این بود؟ من برای نفس و دنیای خودم حرف نزدم. اگر 
دنیا را می خواستم می توانستم خیلی راحت تر صحبت کنم. اگر 
کسی برای فدراسیون ها رفته باشد باید برای همه فدراسیون ها 
بدود. نه اینکه دنبال این باشد که یواشکی هماهنگ کند؛ پول 
فدراسیون خودش را کمیته بدهد. به این صورت همه زرنگ 
هستند. امروز هم مجمع جواب داد. در هر صورت برای آنها 
هم آرزوی موفقیت می کنم. این درسی برای زندگیشان باشد. 
رئیس فدراسیون کشتی با اشاره به اینکه کاندید نشد، بیان 
داشت: جای شما خالی کربلا بودم. من روزی به مجمع آمدم و 
نصیرزاده را خط زدند وگرنه نمی آمدم. دبیر در مورد اینکه به 
انتخاب »خبره های ورزشی« انتقاد داشت، ادامه داد: هر طور به 
هیات اجرایی نگاه کنید، کمیسیون ورزشکاران مشکل داشت، 
انتخاب هیات اجرایی برای خبره ها... واقعا خبره ورزشی ما آن ۲ 
نفری هستند که انتخاب شدند؟ این همه خبره المپیکی داریم. 
رویشان می شود مقابل المپیکی ها این کار را انجام بدهند؟ کار 

برای خدا نباشد اینطور می شود. مجمع امروز جوابشان را داد. 


